
Zápis ze zasedáńı KR dne 30. 4. 2015

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Jan Muśılek
Př́ıtomni: Ladislav Láska (LL), Jan Muśılek (JM), Petra Pelikánová (PP), Jana Procházková (JP),
Dávid Štrbka (DŠ)
Hosté: Jana Provazńıková (JPr), Michal Holub (MH), Tomáš Pokorný (TP), Roman Ř́ıha (RŘ)
Omluveni:

Schváleńı programu

KR se jednomyslně shodla na následuj́ıćım programu:

1. Stále nefunkčńı výtahy
2. Vytopená aerobiková mı́stnost
3. Zabezpečeńı kolej́ı
4. Umyvadla v kolárnách
5. Propláceńı koṕırováńı kĺıč̊u od koláren
6. Přesun prostředk̊u z boulderu na posilovnu
7. Půjčovna sportovńıch potřeb
8. Plán rozvoje kapacit kolej́ı
9. Automat na špunty do uš́ı

10. Různé

1 Stále nefunkčńı výtahy

LL informuje, že na začátku roku zaslal seznam závad výtahu Frantǐsku Illichovi. Některé chyby byly
opraveny, ale jiné stále přetrvávaj́ı. Obzvlášt’ nepř́ıjmená je situace obyvatel 15. a 16. patra budovy
B. JPr informuje, že dorazila daľśı várka součástek a během 14 dn̊u by měly být opraveny výtahy 6
a 7 (dvojčata na budově B). Za část závad prý můžou sami studenti. KR předala JPr aktualizovaný
seznam závad.

2 Vytopená aerobiková mı́stnost

Minulý týden došlo k havárii vody, která vytopila mj. i aerobikovou mı́stnost. Mı́stnost už je v
provozu, koberec byl vyčǐstěn a do mı́stnosti byla doplněna druhá ž́ıněnka, o jej́ıž zakoupeńı požádala
KR na svém zasedáńı v lednu 2015.

3 Zabezpečeńı kolej́ı

Ředitel KaM požádal na zasedáńı Grémia předsed̊u KR o to, aby se jednotlivé KR vyjádřili k
př́ıpadnému dodatečnému zabezpečeńı svých kolej́ı. KR se táže na názor JPr. Ta informuje, že v
kolej́ıch Na Větrńıku a Hvězda se letos budou instalovat čipy do dveř́ı a kamery. JPr vyjádřila přáńı
mı́t kameru mı́̌ŕıćı na parkovǐstě.

KR zvážila všechny možnosti zabezpečeńı vstup̊u do budov a přijala následuj́ıćı usneseńı:
Uneseńı 2015/8: KR 17. listopadu považuje zabezpečeńı koleje 17. listopadu za dostatečné a

v současné době nesouhlaśı s instalaćı kamerovéhu systému, dveř́ı na čipovou kartu, turniket̊u, ani
jiných systém̊u omezuj́ıćıch komfort a soukromı́ ubytovaných.

Hlasováńı (pro – proti – zdržel se): 5 – 0 – 0
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4 Umyvadla v kolárnách

JM žádá JPr o odstraněńı umyvadel ze všech koláren v budově B. K ostraněńı umyvadla došlo zat́ım
v kolárně B6 a výsledkem bylo zvýšeńı kapacity alespoň o dvě kola. Přitom počet žadatel̊u o mı́sta
v kolárnách převyšuje počet volných mı́st. JPr sĺıbila poradit se s technickým útvarem a bude KR
informovat o daľśım postupu.

5 Propláceńı koṕırováńı kĺıč̊u od koláren

JM by chtěl sjednotit systém vyb́ıráńı záloh za kĺıče od koláren. V současnosti neexistuje žádný
předepsaný zp̊usob a tak někteř́ı správci zálohu vyb́ıraj́ı (v r̊uzné výši), někteř́ı nevyb́ıraj́ı, ale
nechávaj́ı uživatele koláren okoṕırovat si vlastńı apod. JM prezentuje několik r̊uzných variant řešeńı.

Proběhla diskuse, po ńıž se KR shodla na tom, že by bylo vhodné vyhlásit doporučenou výši
zálohy, kterou by měli správci koláren za kĺıče vyb́ırat.

6 Přesun prostředk̊u z boulderu na posilovnu

JM požádal o realokaci prostředk̊u z boulderu na posilovnu, kv̊uli dlouhodobé nekomunikaci firmy,
která měla udělat cenový odhad. JPr souhlaśı a JM se zavazuje poslat j́ı v horizontu dvou měśıc̊u
konkrétńı seznam vybaveńı, který navrhuje nakoupit.

7 Půjčovna sportovńıch potřeb

JM informuje, že p̊ujčovna sportovńıch potřeb byla umı́stěna na vrátnici B a děkuje JPr a MH za
ochotu a realizaci tohoto přesunu.

8 Plán rozvoje kapacit kolej́ı

Ředitel KaM informoval na zasedáńı Grémia předsed̊u KR o tom, že vedoućı kolej́ı dostaly za úkol
vypracovat střednědobý plán rozvoje své koleje pro daľśıch 5 až 10 let. Tento plán by měly vedoućı
konzultovat s př́ıslušnými kolejńımi radami. KR se táže JPr, kdy s ńı bude plán rozvoje konzultovat.

JPr informuje, že do př́ı̌st́ıho roku přibude šest nebo dvanáct nových jednol̊užkových pokoj̊u (na
6. patře budovy A). Vytvořeńı jednol̊užkového pokoje zahrnuje vystěhováńı nábytku, vymalováńı,
rekonstrukci kuchyňky a koupelny. Pokyn k vypracováńı střednědobého plánu rozvoje JPr zat́ım
nedostala.

9 Automat na špunty do uš́ı

DŠ navrhuje umı́stit automat na špunty do uš́ı do studovny. JP je pro. LL je ochoten jej akceptovat
ve studovně, pokud nebude na stojanu, ale bude ležet na okně či v některé ze skř́ıněk. JM je to
jedno. PP by raději počkala na vyjádřeńı majitele kolejńıho obch̊udku k tomu, jestli budou špunty
prodávat. JPr požádala KR o zasláńı finálńıho vyjádřeńı.

RŘ přináš́ı sv̊uj pr̊uzkum, kdy lidé, se kterými se bavil, obvykle nebyli proti automatu. DŠ by
chtěl automat ve vestibulu, aby lidé z budovy A nemuseli chodit daleko. LL, PP a JM nesouhlaśı.

KR hlasovala o následuj́ıćım usneseńı (týká se stojanové varianty automatu):
Usneseńı 2015/9: KR má zájem o umı́stěńı automatu na špunty do uš́ı v prostorách studovny.
Hlasováńı (pro – proti – zdržel se): 2 (JP,DŠ) – 1 (LL) – 2 (JM,PP)

2



10 Různé

1. Okolo budovy FHS prob́ıhá jednáńı o přilehlých pozemćıch – jejich vlastńıci muśı se stavbou
souhlasit a zat́ım ještě souhlas ode všech neńı. Neńı jasné, jestli se skutečně začne stavět o
prázdninách.

2. Od 1. května můžou studenti prodlužovat ubytovaćı smlouvy na daľśı akademický rok.

3. JPr informuje, že se má výhledově zavádět Wifi na všech kolej́ıch. JM souhlaśı s Eduroamem ve
studovnách a vestibulech, ale je zásadně proti instalaci př́ıpojných bod̊u na patrech, protože by
jich bylo potřeba nainstalovat př́ılǐs mnoho, za obrovské náklady a kvalita připojeńı by nebyla
lepš́ı, než u současné drátové śıtě.

4. DŠ informuje, že 11. a 12. 5. budou v prostorách koleje prob́ıhat volby do AS UK a SKAS MFF

5. RŘ navrhuje nainstalovat na dveře v suterénu Brano, aby se samovolně zav́ıraly. LL odpov́ıdá,
že na dveř́ıch již Brano nainstalováno bylo a kv̊uli silnému pr̊uvanu nefungovalo. JM navrhuje
umı́stit cedulku

”
Zav́ırat“, která bude p̊usobit věrohodněji, než nápis načmáraný fixou.

6. RŘ navrhuje zakrytovat kanály pod mostem Barikádńık̊u, kv̊uli bezpečnosti procházej́ıćıch
osob (předevš́ım v noci). KR bere podnět na vědomı́ a předá jej vedoućı koleje k projednáńı s
městskou část́ı.

7. RŘ kritizuje JM, protože dle jeho názoru ṕı̌se málo detailńı zápisy (předevš́ım v kontroverzńıch
bodech). Tento bod již byl na jednom z předchoźıch zasedáńı diskutován, KR je toho názoru,
že zápisy jsou dostatečné.
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